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Verslag op hoofdlijnen openbare vergadering presidium d.d. 28 september 2023 
 
 
Aanwezig:  
Voorzitter R. Vlecken (burgemeester) 
Fractievoorzitters J. Kleinmoedig (Weert Lokaal), C. Beenders-Van Dooren (DUS Weert),  

T. van Gemert (VVD), P. Mols (CDA), P. van der Vegt (D66), T. Karg 
(GroenLinks), L. Heuvelmans (PvdA), H. van de Loo (fractie Van de Loo) 

Griffie M. Wolfs-Corten en P. Otten 
Secretaris M. Nagel (directiesecretaris) 

 
Afwezig: 
Secretaris H. van de Berg 

 
1. Opening en mededelingen. 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Hij geeft aan dat voor de 
vergadering van oktober het informeren van de raad over de personeelsformatie zal worden 
geagendeerd. De raad heeft recht op informatie over het personeelsbudget in relatie tot de 
fte’s, maar niet over personen. Dat is ook niet de bedoeling van het CDA.  

 
2. Vaststellen concept-verslag openbare vergadering presidium 6 september 2023. 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
3. Evaluatie laatste commissie- en raadscyclus. 

Hierover worden geen opmerkingen gemaakt. 
 
4. Verplaatsen vergaderingen raadscommissies S&I-M&B en R&E van 3 en 4 oktober 

naar 10 en 12 oktober. 
Het presidium stemt in met het verplaatsen van de vergaderingen van de raadscommissies. 
Het rekenkameronderzoek naar de wijk- en dorpsraden wordt geagendeerd voor de 
commissie R&E van 12 oktober. De leden van de raadscommissie S&I-M&B worden hiervoor 
eveneens uitgenodigd.  
 

5. Evaluatie vergaderstructuur t.b.v. vergaderschema 2024 (presidium 26-10-2023). 
Er wordt gesproken over de voor- en nadelen van een 4- of 5-weken-vergadercyclus. De 
meningen van de fracties lopen uiteen. Geconstateerd wordt dat er in de eerste helft van 
2023 door de vakanties en feestdagen nog geen ervaring is opgedaan met de huidige 4-
weken-cyclus. In de tweede helft van 2023 wordt pas duidelijk hoe deze cyclus werkt.  
 
Afgesproken wordt dat de griffie voor de volgende vergadering van het presidium het 
vergaderschema voor de eerste helft van 2024 op basis van een 4-weken-cyclus uitwerkt. In 
december evalueert het presidium de 4-weken-cyclus. Mocht er dan een voorkeur bestaan 
voor een 5-weken-cyclus, dan wordt het vergaderschema per april daarnaar omgezet. 
 
Er wordt aandacht gevraagd voor de afgesproken termijnen voor het beschikbaar stellen van 
de vergaderstukken voor de raadscommissies en de raad. Aangegeven wordt dat het 
aanvaardbaar is als de agendacommissie (incidenteel) op de donderdag na de fatale 
collegevergadering bijeen komt. Dat is beter dan een kortere voorbereidingstijd voor de 
raadscommissies.  
 

6. Evaluatie behandeling Kadernota 2024. 
Opgemerkt wordt dat hier voortaan een belangrijke taak voor de communicatieadviseur ligt. 
 

7. Terugkoppeling ideëenmarkt.  
Dhr. Mols vraagt als voorzitter van het sprekersplein of fracties de overige ideeën van de 
markt nog gaan oppakken. Dat is niet het geval. Hij zal in overleg met de griffie de 
terugkoppeling naar de initiatiefnemers doen. 
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8. Art. 8 Verordening op de ambtelijke bijstand en de fractieondersteuning 

(geagendeerd op verzoek van Weert Lokaal). 
Mw. Kleinmoedig stelt voor dat Weert Lokaal met de griffie de systematiek van de 
verordening bespreekt. Hiermee wordt ingestemd.   
 

9. Concept-initiatiefvoorstel wijziging verordening rechtspositie raads- en 
commissieleden gemeente Weert 2019. 
De griffier licht het voorstel toe. De rechtspositie van de raads- en commissieleden wijzigt 
inhoudelijk niet. Wat is veranderd, is dat hetgeen in enkele artikelen in onze verordening was 
geregeld, nu in landelijke regelgeving zijn regeling vindt. De artikelen in onze verordening zijn 
daarmee overbodig geworden. Het presidium stemt in met het in procedure brengen van het 
initiatiefvoorstel.  
 

10. Rondvraag en sluiting.  
 De raadsadviseur geeft aan dat hij de voorzitter van de rekenkamer heeft laten weten 

dat de raad hem niet zal herbenoemen. Hij kon zich daarin vinden. Dat betekent dat 
de heer Van Drunen per 1 oktober a.s. geen voorzitter-lid van de rekenkamer meer is. 
Hij heeft laten weten in de commissievergadering afscheid van de raad te willen 
nemen. Bekeken wordt of dat op 12 oktober kan.  
De raadsadviseur zal een memo voor het presidium opstellen met uitgangspunten en 
beslispunten over de nieuwe inrichting van de rekenkamer. Hierover kan eind 2023 
een besluit worden genomen. Er zal een nieuw rekenkamerlid geworven moeten 
worden.  

 De voorzitter zal in de volgende presidiumvergadering een presentatie houden over 
zijn bevindingen in het kader van het onderzoek naar de lokale rekenkamers in relatie 
tot de wetswijziging dienaangaande. 

 Mw. Beenders informeert naar de stand van zaken van de gesprekken van de 
burgemeester met de raadsleden. De burgemeester geeft aan dat hij over ongeveer 
een maand kan rapporteren. Hij wil ook nog met de collegeleden spreken. Hij betreurt 
het dat een raadslid niet op gesprek wilde komen. 

 Mw. Beenders merkt op dat de kermis prima is verlopen en mooi was opgesteld. Er 
waren weinig incidenten. Het stoorde haar dat enkele raadsleden bij de prijsuitreiking 
aanwezig waren. Raadsleden horen daar niet; dat is aan het college. En als er 
raadsleden worden uitgenodigd, moeten alle fracties worden benaderd. De 
burgemeester komt terug op de samenwerking college-raad en binnen raad. De 
opkomst van raadsleden is vaak laag.  

 Dhr. Mols vraagt om suggesties voor het sprekersplein van november. De griffier 
geeft aan dat de communicatieadviseur een plan van aanpak maakt voor een nieuwe 
aanpak.  

 Mw. Kleinmoedig is van 20 november tot het einde van 2023 niet aanwezig vanwege 
vakantie. 

 Dhr. Van de Loo is van 7 december tot 30 januari op vakantie. 
 De griffier deelt mede dat dhr. Briels, thans plaatsvervangend voorzitter van de 

raadscommissie S&I-M&B, graag dhr. Smolenaers wil opvolgen als voorzitter van deze 
commissie. De griffier verzoekt de fracties na te gaan wie plaatsvervangend voorzitter 
van de commissie wil worden.   

Er worden in beslotenheid nog enkele onderwerpen besproken. 
 

De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging aan de aanwezigen. 


